
Ministar  poljoprivrede
posetio  Barandu:  Cukići
prezentovali  lokalno
ratarstvo (video)
Cukići prezentovali lokalno ratarstvo

BARANDA,  16.  jul  2021  –  Ministar  poljoprivrede  Branislav
Nedimović, pokrajinski sekertar za poljoprivredu, vodoprivredu
i šumarstvo Čedomir Božić i predsednik opštine Opovo Miloš
Markov, posetili su poljoprivredno gazdinstvo porodice Cukić u
Barandi.

Tokom posete je pala obilna kiša ali se ministar zadržao u
ovom  domaćinstvu  gde  se  generacijama  uspešno  bave
poljoprivredom.  Pored  domaćina  u  razgovoru  su  učestvovali
poljoprivrednici iz Barande i Opova koji su ministra pitali o
svim  aktuelnim  problemima  koji  se  tiču  poljoprivredne
proizvodnje.

Nedimović je istakao prednosti saradnje poljoprivrednika sa
ministarstvom i učešća na konkursima.  
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„Moj osnovni cilj tokom današnje posete je da padne kiša, i to
se desilo u Barandi, a drugi cilj moje posete je da objasnim
poljoprivrednim proizvođačima šta im sve stoji na raspolaganju
u  budućnosti,  kako  da  dođu  do  sredstava  da  bi  svoju
proizvodnju  što  više  pojeftinili.  Pre  svega  mislim  na
mehanizaciju,  sisteme  za  navodnjavanje,  a  ovde  smo  se
dogovorili sa predstavnicima lokalne samouprave da pošto su
završili proces premera zemljišta, sledeće godine država da
novac, ili najveći deo novca na uređenju kanala i atarskih
puteva“, izjavio je Nedimović.

Pokrajinski sekretar za poljoprivredu je rekao da je nažalost
još uvek mali odziv na konkursima za poljoprivrednike kada je
u pitanju južni Banat.



„Ovde  potencijal  postoji  i  to  nije  sporno,  ali  vrlo  malo
poljoprivrednika iz Opštine Opova i južnog Banata aplicira na
konkursima pokrajinskog sekretarijata, tako da ću iskoristiti
priliku da ih pozovem da u budućim konkursima pokrajinskog
sekretarijata apliciraju za sredstva jer na raspolaganju imamo
sredstva za 28 konkursa“, poručio je Božić.

Predsednik  opštine  Opovo  je  istakao  domaćinstvo  Cukić  kao
dobar  primer  prakse  kako  uz  podršku  države  poljoprivredno
gazdinstvo može unaprediti proizvodnju i postati konkurentno
na tržištu.



„Posebno mi je zadovoljstvo što Branislav Cukić, kao jedan
mlad momak, koji je visoko obrazovan rešio da ostane u svojoj
Barandi i da se bavi poljoprivredom i on nam je najbolji
primer da mladi ipak mogu da ostanu na selu i da žive više
nego pristojno“, rekao je Markov.

Branislav  Cukić,  mladi  poljoprivrednik  iz  Barande,  po
obrazovanju poljoprivredni inženjer, gaji pšenicu, suncokret i
kukuruz, a posetu ministra ističe kao veliki podsticaj.



„Meni kao mladom poljoprivredniku ova poseta ministra veoma
znači, saznao sam puno toga novog u vezi subvencija i cena
kultura koje će biti. Žetva pšenice je prošla dobro, bili su
rekordni prinosi, neki prosek je bio 10t po hektaru i ne znam
da li će se to ponoviti narednih godina. Na konkursima sam
uzeo  dosta  mehanizacije,  traktora,  priključnih  mašina,
rasipača,  tanjirača,  plugova…  tako  da  sam  maksimalno
iskoristio  subvencioni  kredit  Ministarstva  poljoprivrede“,
izjavio je Cukić.

Nakon Barande ministar poljoprivrede i pokrajinski sekretar za
poljoprivredu uputili su se u Idvor gde su posetili još jedno
poljoprivredno domaćinstvo.




